Include the company´s Logo (Supplier)                                                               
 

Commitment letter to implement an Environmental Management System certification (according to ISO 14001/EMAS)
The ISO 14001:2015 Environmental Management System or equivalent EMAS certificate are intended for use by organizations seeking to manage their environmental responsibilities in a systematic manner that contributes to the environmental value of their organization.
Having environmental requirements certified by international ISO standards as ISO 14001 or equivalent EMAS certificate will be a binding criterion for new contracts with the Volkswagen Group and non-compliance leads to a S-Rating downgrade.
We hereby apply for a postponement of the deadline for the implementation of an environmental management certification for the specified location below. This certification will be completed by (MM.YYYY)* and the certificate will be uploaded on the NQC platform (www.supplierassurance.com) accordingly.
DUNS: 
Name: 
Address: 
E-Mail Contact: 
*Deadline set for an environmental management system certification is October 2023.


Signature 						Signature
	Place, Date, NAME 

	
	Place, Date, NAME









Geschäftslogo (Lieferant)


Antrag Fristverschiebung – Zertifizierung Umweltmanagement System (entsprechend ISO 14001 / EMAS)
Das ISO 14001:2015 Umweltmanagement System oder entsprechendes EMAS Zertifikat dient Unternehmen dazu, die Verantwortung gegenüber der Umwelt auf systematische Weise zu steuern und so einen Beitrag zum ökologischen Wert des Unternehmens zu leisten.
Die Zertifizierung von Umweltanforderungen durch internationale ISO Standards wie ISO 14001 oder entsprechend EMAS Zertifikat wird ein bindendes Kriterium für neue Verträge mit dem Volkswagen Konzern. Nicht-Erfüllung führt dazu, dass der positive S-Rating Status verloren geht. 
Wir möchten hiermit eine Verschiebung des Fälligkeitsdatums zum Nachweis eines Umweltmanagement Zertifikats für den unten angegebene Standort beantragen. Die Zertifizierung wird bis zum (MM.JJJJ)* erfolgen und das Zertifikat entsprechend auf der NQC Plattform (www.supplierassurance.com) hochgeladen. 

DUNS:
Name:
Adresse:
E- Mail Kontakt:
*Späteste Bereitstellungsfrist für ein Umweltmanagement Zertifikat ist Oktober 2023.

Unterschrift						Unterschrift
                                                                             

Ort, Datum, Name					Ort, Datum, Name
